
НАШИ АВТОРЫ

Агафонов Иван Сергеевич, аспирант Университета Российской академии образования, автор ряда работ по истории Знаменского цикла.

Agafonov Ivan Sergeevich, postgraduate student of the University of the Russian Academy of Education, the author of some works on the history of the Znamensky cycle. E-mail: trolofen@qip.ru

Азбелев Сергей Николаевич, доктор филологических наук, профессор, ведущий научный сотрудник ИРЛИ РАН, профессор Новгородского государственного университета имени Ярослава Мудрого, автор многих работ по истории, литературе и фольклору Древней Руси, в том числе монографий.

Azbelev Sergey Nikolaevich, Grand PhD (Philology), Professor, Leading Researcher of the Institute of Russian Literature of the Russian Academy of Sciences, professor of Yaroslav-the-Wise Novgorod State University, the author of books and articles on Old Russian history, literature and folklore including monographs and textbooks. E-mail: azbelev@mail.ru

Гардзанити Марчелло, доктор славянской филологии, профессор факультета лингвистики Флорентийского университета, президент Ассоциации итальянских славистов, автор многих работ по славистике.

Gardzaniti Marcello, Grand PhD (Slavic Philology), Professor of the Linguistics Department of the Florence University, President of the Association of Italian Slavonic Studies, the author of many works on Slavonic philology. E-mail: marcello.garzaniti@unifi.it

Гладкова Олеся Владимировна, кандидат филологических наук, автор работ по истории и текстологии древнерусской литературы.

Gladkova Olesya Vladimirovna, PhD (Philology), the author of works on the Old Russian literature and textual criticism. E-mail: olesya.gladkova@yandex.ru

Горский Антон Анатольевич, доктор исторических наук, профессор кафедры истории России до начала XIX века исторического факультета МГУ, ведущий научный сотрудник Института российской истории РАН, автор многих работ по истории русского Средневековья.

Gorsky Anton Anatolyevich, Grand PhD (History), Professor of the History Faculty of the Moscow State University, Leading Researcher of the Institute of Russian History of the Russian Academy of Sciences, the author of many works on the Russian Medieval history. E-mail: gor-ks@yandex.ru

Добродомов Игорь Георгиевич, доктор филологических наук, профессор, заведующий кафедрой общего языкознания Московского педагогического государственного университета, автор многих работ по истории языков и народов Восточной Европы.

Dobrodomov Igor Georgievich, Grand PhD (Philology), Professor and the Head of the Chair of General Linguistics of the Moscow Pedagogical State University, the author of many works on the history of languages. E-mail: alegorb@yandex.ru

Дрёмов Игорь Иванович, кандидат исторических наук, научный сотрудник отдела комплексного мониторинга ГУ «Институт комплексных исследований аридных территорий» (г. Элиста), научная специальность — археология.

Dryomov Igor Ivanovich, PhD (History), Researcher of the Department of Complex Monitoring of «Institute of Complex Researches of Arid Territories» (Elista), interested in archeology. E-mail: iid57@yandex.ru

Камчатнов Александр Михайлович, доктор филологических наук, заведующий кафедрой русского языка и стилистики Литературного института им. А. М. Горького. Автор многих трудов по текстологии и языку древнерусской письменности.

Kamchatnov Alexander Mikhailovich, Grand PhD (Philology), the Head of the Chair of Russian Language and Stylistics of the Gorky Institute of World Literature, the author of many works on the textual criticism and the language of the Old Russian literature. E-mail: alexmk52@gmail.com

Лаврентьев Александр Владимирович, кандидат исторических наук, доцент факультета филологии, ведущий научный сотрудник Лаборатории лингвосомиотических исследований НИУ ВШЭ, автор многих работ по истории и истории культуры средневековой Руси и раннего Нового времени.

Lavrentyev Alexander Vladimirovich, PhD (History), Senior Lecturer of Philology Department, Leading Researcher of the High School of Economics, the author of many works on the history of the Medieval Russia and Early Modern times. E-mail: laurentius@list.ru

Макеева Ирина Ивановна, кандидат филологических наук, старший научный сотрудник Института русского языка им. В. В. Виноградова РАН, сфера научных интересов: история русского языка, историческая лексикология и семантика, историческая акцентология; книжная культура Древней Руси, источниковедение, текстология.

Makeeva Irina Ivanovna, PhD (Philology), Senior Researcher of the Vinogradov Institute of Russian Language of the Russian Academy of Sciences, scientific interests: History of the Russian language, historical lexicology and semantics, historical accentology; language and literature culture of Old Russia, source study, textual criticism. E-mail: irinamakeeva2007@mail.ru

Мольков Георгий Анатольевич, аспирант филологического факультета Санкт-Петербургского государственного университета.

Molkov Georgiy Anatoljievich, postgraduate student of the Filological Faculty of the Saint-Petersburg State University. E-mail: egormolkov@rambler.ru

Попова Татьяна Георгиевна, доктор филологических наук, доцент кафедры филологии Северодвинского филиала Северного (Арктического) федерального университета имени М. В. Ломоносова, автор работ по текстологическому анализу славянской Лествицы и по языку древнейшей славянской рукописи Лествицы.

Popova Tatiana Georgievna, Grand PhD (Philology), Senior Lecturer of the Philology Department of the Severodvinsk Branch of the Northern (Arctic) Federal University named after M. V. Lomonosov, the author of works on the textual analysis of Slavonic Scala Paradisi and on language of the ancient Slavonic Manuscript of Scala Paradisi. E-mail: lestvic@mail.ru

Рахимзянов Булат Раимович, кандидат исторических наук, старший научный сотрудник Института истории им. Ш. Марджани Академии наук Республики Татарстан, автор работ по восточной политике Московского государства XV–XVI в., в том числе монографии.

Rakhimzyanov Bulat Raimovich, PhD (History), senior researcher of the Institute of History of the Tatarstan Academy of Sciences, the author of works on Muscovite Eastern policy of the 15th through 16th century. E-mail: bulatraim@yahoo.com

Сили Шандор, кандидат исторических наук, научный сотрудник Центра русистики Университета имени Лоранда Этвеша (г. Будапешт), сфера научных интересов — история и историография Киевской Руси и Сибири в период Московского государства.

Szili Sandor, PhD (History), Researcher of the Centre of Russian Studies of the Lorand Etvesh University (Budapest), scientific interests: the history and historiography of Kievan Rus' and Siberia of the period of the Moscow state. E-mail: monsan01@t-online.hu

Уваров Павел Юрьевич, доктор исторических наук, член-корреспондент РАН, профессор, заведующий Отделом западноевропейского Средневековья и раннего Нового времени ИВИ РАН, ответственный редактор журнала «Средние века», зав. каф. социальной истории, главный научный сотрудник Лаборатории социально-исторических исследований НИУ ВШЭ; автор многих работ по западноевропейской истории эпохи Средневековья и раннего Нового времени.

Uvarov Pavel Yuryevich, Grand PhD (History), corresponding member of the Russian Academy of Sciences, Head of the Centre of the Institute of World History of the Russian Academy of Sciences, Editor-in-Chief of the journal "Middle Ages", Head of the Department of the Social History, Chief Academic Researcher of the "The High School of Economics", the author of many books and articles on Middle Ages history. E-mail: ouprav@mail.ru

Хоруженко Олег Игоревич, кандидат исторических наук, старший научный сотрудник Института российской истории Российской академии наук. Сфера научных интересов: источниковедение, археология, вспомогательные исторические дисциплины.

Khoruzhenko Oleg Igorevich, PhD (History), Senior Researcher of the Institute of Russian History of the Russian Academy of Sciences. Focus of scientific interest: source study, edition of early texts, auxiliary sciences of history. E-mail: khoruzhenko1@yandex.ru

Чугаева Ирина Константиновна, кандидат исторических наук, старший преподаватель кафедры педагогики и методики преподавания истории и общественных дисциплин Черниговского национального педагогического университета имени Т. Г. Шевченко, сфера научных интересов: древнерусское летописание, история Чернигово-Северской земли.

Chugaieva Iryna Konstantinovna, PhD (History), Senior Lecturer of the Chair of Pedagogics and Methods of History and Social Sciences Teaching of the Chernigov National Shevchenko Pedagogical University, scientific interests: Old Rus' chronicles, history of Chernigov and Siver Land. E-mail: magic-smile@mail.ru